
Consiliul de Administraţie
Proces-verbal

– luni, 5 octombrie 2009, ora 15:00 

Participare:  Au  fost  prezenţi  membrii  Consiliului  de  Administraţie  cu 
excepţia doamnei Bogdana Balmuş şi a domnilor Andrei Alexandru şi Dan 
Preda 

Invitaţi:  Nicolae  Şilcov,  Constantin  Postaşu,  Constantin  Sârbov,  Liliana 
Hinoveanu, Andrei Calora,  Dragoş Mircescu, Ion Apostol,  Mariana Milan, 
Constantin Puşcaş, Constantin Burloiu, Răzvan Daniel Dumitrescu

Ordinea de zi

1. Aprobarea Planului de investiţii rectificat pe anul 2009
– Constantin Burloiu

2. Aprobarea iniţierii procedurii de licitaţie deschisă pentru atribuirea 
contractului de achiziţie a sistemelor de monitorizare la nivel naţional 
a staţiilor FM  

– Constantin Puşcaş
– Corina Raţiu

Spre informare

Au fost adoptate următoarele hotărâri:
1. Consiliul de Administraţie a aprobat  Planul de investiţii rectificat pe 
anul 2009, cu precizarea că aprobarea nu afectează precedentele hotărâri ale 
CA.

Structura  votului:  7  voturi  pentru;  două  voturi  împotrivă  –  Răzvan 
Dumitrescu şi Adrian Moise;  Bogdana Balmuş şi-a exprimat votul în 
scris

2. Consiliul  de  Administraţie  a  aprobat  iniţierea  procedurii  de  licitaţie 
deschisă  pentru  atribuirea  contractului  de  achiziţie  a  sistemelor  de 
monitorizare la nivel naţional a staţiilor FM.

Structura votului: 7 voturi pentru; două abţineri – Răzvan Dumitrescu 
şi Adrian Moise; Bogdana Balmuş şi-a exprimat votul în scris

Conţinutul dezbaterilor este cuprins în înregistrarea audio a şedinţei
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